

Frequently Asked Question:

Orang Yang Kompeten LIF, OYK Lif (Competent Lift, CP)

1. **Soalan:** Saya telah berdaftar sebagai OYK Lif gred 1/2/3 dgn pihak JKPP, tetapi nama saya tiada dlm senarai OYK pada sistem MySKUD?

Jawapan: OYK Lif sama ada gred 1/2/3 yg telah berdaftar dgn pihak JKPP perlu membuat permohonan baru pendaftaran sebagai OYK lif melalui sistem MySKUD bg membolehkan pihak jabatan mengemaskini pendaftaran OYK Lif yg terlibat.

2. **Soalan:** Saya telah berdaftar sebagai OYK lif gred 3 dgn jkkp melalui kursus dan penilaian di MALEA, boleh atau tidak saya memohon utk pendaftaran OYK lif gred 2 (upgrade) walaupun tidak mempunyai sijil kelayakan akademi (kejuruteraan) seperti garis panduan?

Jawapan: Tidak boleh, syarat minima kelayakan akademik untuk pendaftaran OYK Lif Gred 2 adalah mempunyai sijil kejuruteraan dan pengalaman yg mencukupi seperti dinyatakan pada garis panduan.

3. **Soalan:** Saya telah gagal dalam peperiksaan OYK lif gred 1/2 yg dianjurkan oleh jkkp. Bagaimana utk membuat permohonan semula?

Jawapan: Permohonan untuk menduduki semula peperiksaan bertulis utk pendaftaran OYK Lif boleh dibuat melalui sistem MySKUD dgn memilih modul pendaftaran baru. Pemohon hanya boleh membuat permohonan semula selepas 3 bulan dari tarikh keputusan peperiksaan dikeluarkan

4. **Soalan:** Saya ingin membuat permohonan pertukaran Firma Yang Kompeten (FYK), bagaimana caranya?

Jawapan: Permohonan pertukaran FYK boleh dibuat melalui sistem MySKUD dgn memilih modul pertukaran firma. Pemohon perlu membuat permohonan 1 bulan selepas pertukaran firma dilakukan dengan melampirkan dokumen yg berkaitan seperti yg dinyatakan pada garis panduan.

5. **Soalan:** Saya ingin membuat pendaftaran sebagai OYK Lif Gred 3, adakah saya perlu hantar permohonan kepada pihak JKPP atau pihak MALEA?

Jawapan: *Untuk pendaftaran OYK Lif gred 3, pihak JKPP hanya memproses pendaftaran OYK Lif gred 3 shj setelah pemohon lulus penilaian dari MALEA, segala kursus dan juga penilaian berkenaan OYK Lif Gred 3 perlu dirujuk kepada pihak MALEA.*

Pegawai yang dihubungi: Ahmad Faiz Bin Mohamad Zain